
Styremøte, Bydalen vel 

02.03.22 kl 19:30 

Sted : Hos Morten Ljosland 

Til stede: 

Morten Ljosland (leder) Maria Breivik (kass) 

Tom Øystein Jonassen Trond Pentz Pedersen,  

Pernille Meum  Thorvald F. Munch-Møller (sekr) 

 

Saker: 

1. Årsberetning og regnskap rimelig klare. 

For at referatene skal legges ut på Bydalen vel sin webside skal de sendes til Ole 
Henrik Leister. Han vil så legge det ut på hjemmesiden. 

Lisleby lokalsamfunnsutvalg ville gjerne støtte arbeidet med stien gjennom Mørkedalen, men 
ville ikke ha noe ansvar for dette. Hvilken holdning skal vi ha om dette. 

Noen ønsket at Espen Heen skulle komme på årsmøtet for å snakke om utbyggingen i 
Mørkedalen. 

Vi må finne ut om det er regler for eternitt på gamle hus.  Dette gjelder de skadete platene 
på den gamle garasjen. 

 

2. budsjett 

I orden 

 

• Mørkedalen. 

Denne eposten fikk Pernille fra Lisleby Lokalsamfunnsutvalg.  

  
Som jeg svarte deg pr. SMS i går, er det diverse ting som må avklares før det 
kan sendes søknader om midler til dette prosjektet. 

Det viktigste er at vi hele tiden har en god dialog med kommunens 
parkavdeling. 

De har nå avsatt en egen person, Silje Helen Hansen, vedr. etablering og 
drifting av naturstier. 
Jeg har hatt en prat med henne i dag om hvilke grep som må tas for videre 

fremdrift vedr. opprusting av stien: 
  



1. For det første må man gjøre en formell avtale med grunneier (Skolt 
Eiendom og kommunen) om tiltak på eiendommene. 

2. Hvis det er ok for grunneierne, kan man starte arbeidet med å finne ut 

hvordan arbeidet skal gjennomføres. 

Det er spesielt partiet langs Bingedammen der stien «mangler» som er den 
største utfordringen. 

3. Når man har blitt enige om hvilke arbeider som skal gjennomføres, 
kan man lage et kostnadsoverslag. 

4. Nå har vi et dokument som gir grunnlag for å søke om midler – både 
fra lokalsamfunnsfondet og privat. 

5. Når det gjelder å skaffe eksterne midler, er det Bydalen Vel som er 
«krumtappen»! 

Lokalsamfunnsutvalgene er nemlig blitt en del av kommunestrukturen og 
kan ikke lenger søke om private sponsormidler. 

Men vi kan absolutt bidra med brev som kan vedlegges søknader. Her må 

både Lisleby og Cicignon lsu være aktive. 

6. Når vi har tilgang til kapital, kan vi engasjere lokal entreprenør. Det 
kan muligens lønne seg å be parkavdelingen om hjelp til dette. 

  

Nedenfor ser du dialogen vi har hatt med Silje Helen Hansen i 
Parkavdelingen tidligere. 
Vi må være pådrivere for at stien langs Bingedammen og gjennom 

Mørkedalen blir lagt inn i forvaltningsplanen. 
Jeg setter Silje i kopi som mottaker av denne e-posten. Hun har meddelt at 

hun vil jobbe med dette prosjektet fremover. 
  
  
Med vennlig hilsen 

Lisleby Lokalsamfunnsutvalg 

  
v/leder Nils Are Magerøy 
tlf. 916 57 480 

 

3. Møte etter årsmøtet,  

Etter at selve årsmøtet er gjennomført kommer Espen Heen og orienterer om Mørkedalen. 

4. Eventuelt 

 

/sekr 


